

**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

CONVENTIONS CONCLUES À LA HAYE LE 18 OCTOBRE 1907  
AU COURS DE LA CONFÉRENCE INTERNATIONALE DE LA PAIX DE 1907

Notification

Convention pour le règlement pacifique des conflits internationaux

**ADHÉSION**

**Philippines, 14-07-2010**

Conformément à l'article 93, deuxième paragraphe, la République des Philippines a déposé son instrument d'adhésion à la Convention susmentionnée auprès du Ministère des Affaires Étrangères du Royaume des Pays-Bas le 14 juillet 2010.

En conformité de l'article 95, la Convention entrera en vigueur pour la République des Philippines le 12 septembre 2010.

La Haye, le 20 juillet 2010

Conventions 1907 No. 2/2010

**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

CONVENTIONS CONCLUDED AT THE HAGUE ON 18 OCTOBER 1907  
DURING THE INTERNATIONAL PEACE CONFERENCE OF 1907

Notification

Convention for the Pacific Settlement of International Disputes

**ACCESSION**

**Philippines, 14-07-2010**

According to Article 93, second paragraph, the Republic of the Philippines deposited its instrument of accession to the above-mentioned Convention with the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands on 14 July 2010.

According to Article 95, the Convention will enter into force for the Republic of the Philippines on 12 September 2010.

The Hague, 20 July 2010

Conventions 1907 No. 2/2010